
Z Á P I S 
 

Ze schůze výboru SVJ „Stodůlky 2160 – 2164“ 
 
Termín konání:  12.12.2021  

 
Účast:   Ing. Pán, Ing. Krčmář, p. Simandlová, p. Surý, Ing. Krčmář, p. Vepřek 

 
 

Stav na kontu 16 408 766,27 Kč 
 

Na výboru bylo projednáno: 
 

1. Firma CETIN – poskytovatel internetu má zájem o instalaci optické sítě do našich domů. 
 

Z důvodu, že mají u nás sítě již tři poskytovatele – VODAFONE (UPC), O2 a PODA 
již není potřeba dálší poskytovatel 

 
výbor s další instalací nesouhlasí 

 
 
 

2. Výbor souhlasí s objednáním skla do zadních vchodových dveří domu 2164, 
které rozbila paní Fialová BJ 19/2164. 
Nabídková cena okolo 4.500,- Kč 

 
objedná Ing. František Pán 

 
 
 
 

Následující výbor SVJ 31.1.2022 
 
 
 
 

Zapsal: 
Ing. František Pán 
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